
   

Höstmöte                                                                                           2023-11-06 

ESK höstmöte 2023 

Tid och plats: ESKs klubbhus kl. 19:00 

Närvarande: Totalt 34 st deltagare, deltagarlista finns i ESKs loggbok. 

1 § Öppnande 

Ordförande öppnar mötet och hälsar alla välkomna. 

 2 § Val av justeringspersoner 
 
Till protokolljusterare utses Gerd Sandberg och Anders Blomqvist. 

3 § Dagordningen 

Ordförande Ragnar Jalakas går igenom mötesordningen och övriga frågor. 

4 § Kampen på Ålandshav, prisutdelning 
 
Ragnar redovisar resultaten från femkampen som gjordes på vårens kickoff. 
Tre stycken vinnare hade två rätt och utslagsfrågan fick avgöra, Mats Bünsow får 
förstapriset. Tvåa blev Patrik Jelveby och trea Lasse Österberg. 

5 § Ungdomsverksamheten sommaren 2023 

Reine Svensson redogör för ungdomarnas verksamhet under säsongen. 
Flera av ungdomarna väljer att delta i andra klubbars kappseglingar och inte bara i 
hemmaklubben. Ett flertal deltog bland annat på en regatta i Stockholm med cirka 620 
deltagare. 
Samarbete med Alnäs gör att cirka 25 deltagit i sommarens seglingar med 2-kronor, 606:or 
m.m. J 70 har också seglats. 
25 ungdomar och åtta ledare gör att utrymmena i hamnen är för små för deras verksamhet.  

6 § Information om sommarens kappseglingar 

Monica redogör för regelverket för Allsvenskan. Regelverket säger att varje besättning ska 
ha en mix av ungdomar, kvinnor och män för att få delta. 
En av årets fyra delseglingar vanns av EKS. Totalt kom ESK:s lag på åttonde plats. 
I år har vi arrangerat SM för A 22 där vi bl.a. deltagit med en ungdomsbåt. 
2024 kommer Ekolnregattan att köras i mitten av september med anledning av att 
höstseglingarna i Rasta lagts ner. 
Ett flertal medlemmar har deltagit i andra klubbars kappseglingar. 

7 § Vad är på gång i klubbmästeriet 
 
Årets adventskaffe kommer att ske den 10/12. Ingen föranmälan krävs. 

8 § Fikapaus 



9 § Uppsala kommuns ideer om Skarholmen 

Ragnar Jalakas redogör för politikernas direktiv till kommunens tjänstemän som ska leda till 
en ändrad detaljplan för området. Tiden till detaljplanens godkännande beräknas ta två år. 
Med detaljplanen vill kommunen skapa bostäder, parkanläggning, utveckla restaurangen 
samt öka tillgängligheten på området.  
ESK har två prioriterade frågor som vi driver och det är att staketen ska vara kvar och att vi 
måste kunna angöra vår hamn med bil och båtvagnar. 
Göran Hellman redogör för den argumentation styrelsen sammanställt som ska delges 
kommunen. Vi kommer att bjuda in kommunens projektledare för samtal. 
 

10 § Varvet idag och kommunens arbete med att flytta det 
 
Kommunens konsult har skissat på ett varvsområde söder om Kungsängsbron för ca 620 
båtar som ska klara ESK:s, USS och FSS behov. 
Ett problem vi påpekat är att angöringen i ån är för kort för att klara vårt behov. 
Vi vill också ha möjlighet att bygga permanenta skjul samt ett båtbyggeri. 

5 § Övriga frågor 
 
Räddningstegar till hamnen efterfrågas. En stege är inköpt som prov och i vår kommer fler 
stegar att monteras. 
Varje månad samlas en grupp pensionärer som kallar gruppen för 65+. Två möten har hittills 
hållits. 
Gerd Sandberg tycker att informationsmejlet som Anna Wigren skickar med jämna 
mellanrum är bra och det är mycket uppskattat av medlemmarna. 

3 § Avslutning  

Ordförande tackade för visat intresse och avslutade mötet kl. 20.35.  
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